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Interpelacja 

Dotyczy: "Wycinka drzew w trakcie budowy ulicy Powstańca Filipa Pieli" 
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Zwracam się do Pani z pilną prośbą o wytłumaczenia w kwestii wycinki drzew przy ulicy Powstańca 
Filipa Pieli. Na wszystkich naszych spotkaniach konsultacyjnych z mieszkańcami zaznaczalem 
osobiście oraz zrobili to również mieszkańcy że żądamy pozostawienia dwóch bardzo ważnych dla 
Sławięcic drzew przy tejże ulicy. Państwo to notowaliście i gwarantowaliście nam niejednokrotnie że 
drzewa te pozostaną na pewno gdyż nie ma potrzeby ich wycinki. Wczoraj 5.<01.2018 roku drzewa te 
choć były zaznaczone na projekcie jako do pozostawienia zostały wycięte. Pytam dlacz..ego? Na prawie 
jakiego zezwolenia drzewa te zostały wycięte? Kto pozwolił i podjął decyzję o wycięciu tych drzew? 
Dlaczego nie skonsultowano ze mną ani radą osiedla Wycinki tych drzew. W czym te drzewa 
przeszkadzały przy budowie? Jeśli jest taka decyzja to kto ją podjął że drzewa są chore lub zagrażają 
życiu mieszkańców? 

Te drzewa dla nas w Slawięcicach to żywa historia ludzi którzy je posadzili w tym miejscu po tym jak 
w.rócili cudem po wojennej niewoli Było to ich miejsce kultu i podziękowania dla Boga za opatrzność 
którą ich obdzielił w trakcie wojny. Te drzewa były dla nas ważniejsze niż niejeden pomnik przyrody. 

Wyrażam swe głębokie rozżalenie zaistniałą sytuacją i domagam się wyciągnięcia surowych i jak 
najdruej idących konsekwencji względem osoby która dopuściła się tejże zbrodni na naszej lokalnej 
historii, poczuciu lokalnej wartości i patriotyzmu. 

Oczekuję na pilną odpowiedź na moje wyżej zadane pytania oraz czekam na wyciągnięcie 

konsekwencji względem winnych osób. 
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